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Protokół nr 1/18
z  posiedzenia  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku,  która  odbyła  się
21 grudnia 2018 r.

Obrady rozpoczęto o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:05.

1. Sprawy regulaminowe.

– stwierdzenie quorum
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przywitała wszystkich przybyłych na posie-
dzenie Komisji.
Stwierdziła, że w sali obrad jest quorum wymagane przy zgłaszaniu wniosków i wyrażaniu opinii.
W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Tadeusz Bobrowski
2. Jan Lange
3. Małgorzata Lenart
4. Anna Mrowińska
5. Andrzej Obecny
6. Anna Rożek
7. Renata Stec
8. Paweł Szewczyk
9. Adam Treder
10. Artur Wiszniewski

(Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.)

- przyjęcie porządku obrad
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że radni otrzymali zawiado-
mienie o posiedzeniu Komisji wraz z proponowanym porządkiem obrad. 
(Zawiadomienie stanowi zał.nr 2 do niniejszego protokołu.)

Zapytała, czy radni chcieliby zgłosić wnioski do porządku obrad. 
Wobec braku  wniosków poddała pod głosowanie poniższy porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Wniosek Komisji dot. wyboru Przewodniczącego Komisji.
3. Wniosek Komisji dot. wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji.
4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy bieżące

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie przyjęła do realizacji powyższy porządek obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przekazała prowadzenie posiedzenia komisji
Wiceprzewodniczącemu  Rady  Tadeuszowi  Bobrowskiego  i  opuściła  salę  obrad.

Ad.pkt. 2. Wniosek Komisji dot. wyboru Przewodniczącego Komisji.

Wiceprzewodniczący  Rady  Tadeusz  Bobrowski poprosił  o  zgłaszanie  kandydatów
na Przewodniczącego Komisji.

Radna Anna Rożek zgłosiła radnego Jana Lange.
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Radny Jan Lange wyraził zgodę na kandydowanie.

Wobec braku innych kandydatów Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Bobrowski poddał pod 
głosowanie wniosek o zamknięcie listy kandydatów.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie zamknęła listę kandydatów na przewodniczącego Komisji.
Wyniki głosowania:
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (9)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Renata Stec, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski
NIEOBECNI (1)
Andrzej Obecny

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Bobrowski poddał pod głosowanie wniosek o wybór na 
Przewodniczącego Komisji radnego Jana Lange.

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania
jednogłośnie wystąpiła z wnioskiem do Rady Miejskiej w Słupsku o wybór radnego Jana Lange
na Przewodniczącego Komisji.
Wyniki głosowania za wyborem na przewodniczącego Komisji Jana Lange:
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (9)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Renata Stec, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski
NIEOBECNI (1)
Andrzej Obecny

Ad.pkt.3. Wniosek Komisji dot. wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji.
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Bobrowski poprosił o zgłaszanie kandydatów na 
Wiceprzewodniczącego Komisji.

Radny Adam Treder zgłosił radna Annę Mrowińską.

Radna Anna Mrowińska wyraziła zgodę na kandydowanie.

Wobec braku innych kandydatów Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Bobrowski poddał pod 
głosowanie wniosek o zamknięcie listy kandydatów.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie zamknęła listę kandydatów na wiceprzewodniczącego Komisji.
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (9)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Renata Stec, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski
NIEOBECNI (1)
Andrzej Obecny
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Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Bobrowski poddał pod głosowanie wniosek o wybór na 
Wiceprzewodniczącego Komisji radnej Anny Mrowińskiej.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie zgłosiła wniosek do Rady Miejskiej o wybór na Wiceprzewodniczącą Komisji Annę 
Mrowińską.
Wyniki głosowania za wyborem radnej Anny Mrowińskiej na wiceprzewodniczącego Komisji
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (9)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Renata Stec, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski
NIEOBECNI (1)
Andrzej Obecny

Ad.pkt.4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w Słupsku. Druk Nr 
3/1.
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor WGK Izabela Bonk.

Głos w dyskusji zabrali radni: Anna Mrowińska i Jan Lange.
Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 

jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (9)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Renata Stec, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski
NIEOBECNI (1)
Andrzej Obecny

- opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Pomorska” w Słupsku Druk 
Nr 3/16.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego Magdalena 
Niewiadoma.

Radny Paweł Szewczyk uważał, że nie powinni przystępować do zmiany fragmentu planu, 
uwzględniając tylko wniosek inwestora. Stwierdził, że być może, gdyby przystąpiono do zmiany 
całego planu, to zgłosiliby się inni, którzy widzą potrzebę wprowadzenia zmian w planie.

Głos w dyskusji zabrali radni:Jan Lange, Anna Mrowińska, Paweł Szewczyk.

Prezydent Krystyna Danilecka – Wojewódzka wprowadziła autopoprawkę o przystąpieniu do 
zmiany planu w całości.

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Bobrowski poddał pod głosowanie projekt uchwały z 
autopoprawką - przystąpienie do zmiany całego planu.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.
Wyniki głosowania
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ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (9)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Renata Stec, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski
NIEOBECNI (1)
Andrzej Obecny

- opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Dworzec” w Słupsku. (Druk Nr 3/17)

Projekt  uchwały  przedstawił  projektanta  ds.  planowania  przestrzennego  i  rewitalizacji  w  WPP
Maciej Araszkiewicz.
Głos w dyskusji zabierali radni: Paweł Szewczyk, Jan Lange, Tadeusz Bobrowski.
Radny Paweł Szewczyk zgłosił wniosek o  wprowadzenie przy ul. Kołłątaja i 3 Maja w miejscu,
gdzie są teraz budynki gospodarcze i garaże zapisu o funkcji usługowej lub innej pożądanej.
Radny  Jan  Lang  e wniosek  o  podwyższenie  wskaźnika  miejsc  parkingowych  do  1,2  +0,2
oraz wniosek o ograniczenie wysokości budowli na terenie objętym planem.
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Bobrowski uzupełnił wniosek o wysokość  - „do 15 m”.
Wyjaśnień  udzielali  projektant  Maciej  Araszkiewicz  i  Prezydent  Miasta  Krystyna  Danilecka  –
Wojewódzka, którzy poinformowali radnych, że uwzględnienie zgłoszonych wniosków w ramach
autopoprawki  jest  niemożliwe,  gdyż  wprowadzenie  jakichkolwiek  zmian  do  tego  projektu
powoduje konieczność ponownego wyłożenia planu do publicznego wglądu.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały z przegłosowanymi 
wnioskami.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Renata Stec, Paweł Szewczyk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Małgorzata Lenart, Adam Treder, Artur Wiszniewski
NIEOBECNI (1)
Andrzej Obecny

WNIOSKI:

- wniosek o wprowadzenie przy ul. Kołłątaja i 3 Maja w miejscu, gdzie są teraz budynki 
gospodarcze i garaże zapisu o funkcji usługowej lub innej pożądanej.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Renata Stec, 
Paweł
Szewczyk, Adam Treder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Artur Wiszniewski
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NIEOBECNI (1)
Andrzej Obecny

- wniosek o podwyższenie wskaźnika miejsc parkingowych do 1,2 +0,2.
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (9)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Renata Stec, 
Paweł
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski
NIEOBECNI (1)
Andrzej Obecny

- wniosek o wprowadzenie ograniczenie wysokości budowanych obiektów na terenie objętym 
planem  do  15 m.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Renata Stec, Paweł Szewczyk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Małgorzata Lenart, Adam Treder, Artur Wiszniewski
NIEOBECNI (1)
Andrzej Obecny

– opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 
Słupska na 2019 rok. (Druk Nr 3/18)

Głos w dyskusji zabrali radni: Paweł Szewczyk, Jan Lange, Anna Rożek.
Radny  Paweł  Szewczyk prosił,  by  informowano  radnych  o  każdej  zmianie  dokonywanej
przez Komisję Koordynacyjną w planowanych inwestycjach.
Radny Jan Lange zaproponował przyjęcie tego i kolejnego projektu do wiadomości, ponieważ 
Kluby Radnych zgłosiły do Prezydenta swoje wnioski do budżetu i Prezydent złoży autopoprawkę.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, przez 
aklamację przyjęła ww. projekt uchwały do wiadomości.

– opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Miasta Słupska na lata 2019-2033. (Druk Nr 3/19)

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, przez 
aklamację przyjęła ww. projekt uchwały do wiadomości.

– opinia Komisji  dotycząca projektu uchwały  w sprawie ustalenia wykazu wydatków,
które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2018. ( Druk Nr 3/21)

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta Artur Michałuszek.
Głos w dyskusji zabrali radni: Tadeusz Bobrowski, Jan Lange.
Wyjaśnień udzielała Prezydent Krystyna Danilecka – Wojewódzka.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
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Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Renata Stec, Paweł Szewczyk, 
Adam Treder, Artur Wiszniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Anna Mrowińska
NIEOBECNI (1)
Andrzej Obecny

- opinia Komisji w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok  (Druk Nr 3/24)
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta Artur Michałuszek.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (7)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata Stec, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Anna Rożek, Paweł Szewczyk
NIEOBECNI (1)
Andrzej Obecny

Ad.pkt. 5. Sprawy bieżące.

Komisja przyjęła do wiadomości pismo Starosty Słupskiego z dnia 20 listopada 2018 r. wnoszące 
uwagę do mpzp „Lelewela C”. 

(Pismo stanowi zał. nr 3 do niniejszego protokołu.)

  

Protokół sporządziła Wiceprzewodniczący
Renata Szczęsna        Rady Miejskiej w Słupsku
Dyrektor WORM

                        Tadeusz Bobrowski


